
o prázdninách jsme- navštívili hasičské tábory Strašických a Zbirožských hasičů.
Za ORMLjsem to byla já a za OSHČMS starosta p. Miroslav Frost a náměstkové
p. Miloš Svoboda a p. Jan Pecháček.

5.9. jsme zhodnotili na radě závěrečné kolo Plamene a krajskou soutěž.
Připravovali jsme podzimní kolo Plamene ve Stupně, kterého se ujali Křišští
hasiči. Naplánovali jsme školení nových vedoucích mládeže v termínu 4. a 5.
11. v Rokycanech.

8.října proběhla první část okresního kola hry Plamen ve Stupně, kde se utkalo
6 družstev mladších a 6 družstev starších hasičů. Na této soutěži jsme poprvé
po dlouhé době odměnili diplomem všechna družstva a všichni soutěžící byli
odměněni sladkou odměnou od sponzorů.Poděkování za přípravu tratě patří
p.Petrovi Traxlerovi a Křížským hasičům.a Sokolu Stupno za pronajaté prostory.
Zde jsem dětem oznámila, že se pro ně mimo Plamene chystají další soutěže.

4.-5. 11. Bylo proškoleno 16 vedoucích mládeže 3. a 2.stupně. Školení vedla
školitelka paní Renata Vídršperková z Blovic.

7.listopadu jsme měli poslední radu mládeže, kde jsme zhodnotili podzimní část
Plamene, připravili plán práce pro rok 2012, který je na našich internetových
stránkách, probrali zprávy z Wa KRML.Jen pro informaci- první okresní soutěž
se koná ve Zbiroze 28.1ednaje to soutěž v pexesu a je pro všechny sbory kde
mají děti.

Na závěr bych chtěla poděkovat Voldušským a Křišským hasičům za zdařilý
průběh soutěží, Zbirožským za reprezentaci na Kraji, taktéž všem rozhodčím
mládeže i dospělých a obzvláště staré gardě pánům Otovi Traxlerovi, Josefu
Rackovi a Jiřímu Celinovi a W - zejména p.Věře Sedláčkové, p.Šárce Frostové,
starostovi p. Miroslavu Frostovi,p. Milošovi Svobodovi, p.Janu Pecháčkovi,
p.Láďovi Drobičkov"- - _ 1 za vynikající spolupráci při soutěžích- ..•.
a všem, kteří pomáhají při výchově mladé generace.

Přeji vám i vašim sborům šťastné prožití blížících se vánočních svátků a hodně
zdraví a štěstí v nadcházejícím roce.


